
P R O T O K Ó Ł  Nr /09
z posiedzenia Komisji do spraw Urbanistyki, Ochrony
Środowiska, Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM 

z dnia 23 czerwca 2009 r. 

Obecni członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności. 
Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
- Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta Augustowa,
- Pan Andrzej Kurczyński – Przewodniczący Rady Miejskiej, 
- Pan Dariusz Bednarczyk – Prezes PT „Necko” w Augustowie, 
-  Pan  Dariusz  Iwanowicz  –  Główny  Księgowy  PT  „Necko”  
w Augustowie, 
- Pan Marek Wierzbicki – Autor Zintegrowanego Planu Rozwoju
Transportu Publicznego w Augustowie na lata 2009 – 2015. 

P o r z ą d e k   p o s i e d z e n i a:
1.   Zaopiniowanie  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu  Publicznego  
       w Augustowie na lata 2009 – 2015. 
2.    Sprawy różne.



Posiedzenie  Komisji  Komisji  ds.  Urbanistyki,  Ochrony  Środowiska,
Rolnictwa i Komunalizacji  Mienia RM w Augustowie otworzył  Pan Dariusz
Górny – Przewodniczący Komisji RM. 

Zapoznał  obecnych  z  proponowanym  porządkiem  posiedzenia,  który
został przyjęty. 

Ad. pkt 1
Pan  Marek  Wierzbicki  –  jeden  z  autorów  Zintegrowanego  Planu

Rozwoju Transportu Publicznego w Augustowie na lata 2009 – 2015 dokonał
prezentacji  multimedialnej  Zintegrowanego  Planu  Rozwoju  Transportu
Publicznego w Augustowie na lata 2009 – 2015. Realizacja  planu przyniesie
miastu następujące korzyści: 

1. Odnowę taboru /3 autobusy w roku 2011 i co najmniej 1 sztuka rocznie 
w latach następnych/, 

2. Elementy priorytetów w ruchu dla autobusów,
3. Modernizację przystanków poprzez: 
- bezpieczne przystanki, 
- podwyższone perony – ułatwienie dla osób niepełnosprawnych czy matek 
z wózkami,
- nowe wiaty,
- automaty biletowe.
4. Modernizację zajezdni autobusowej. 
5. Systemy informacji pasażerskiej: 
- elektroniczne tablice informacyjne, 
- informację internetową i przez telefon komórkowy,
6. Zintegrowane węzły przesiadkowe przy dworcach PKS i PKP,
7. Bilet elektroniczny, automaty biletowe, 
8. Nowy układ linii oraz usługi telebus. 
Pan  Kazimierz  Kożuchowski  –  Burmistrz  Miasta  stwierdził,  iż

przedstawiony plan jest bardzo ambitny i raczej trudno będzie go zrealizować.
Obecnie  miasto  posiada  10  autobusów  i  planuje  się  wzrost  do  13  sztuk.
Powiedział, że taka ilość będzie wystarczająca, ponieważ osób korzystających 
z komunikacji miejskiej z roku na rok jest coraz mniej.

Pan  Marek  Wierzbicki  –  autor  ZPRTP  zaproponował,  aby  nawiązać
współpracę  z  okolicznymi  gminami  i  wydłużyć  trasy  autobusów  miejskich.
Zwrócił  uwagę,  że  z  komunikacji  miejskiej  coraz  częściej  korzystają  osoby
starsze,  jednak  trzeba  pamiętać,  aby  tabor  był  dostosowany  do  ich  potrzeb.
Poinformował, że w krajach Europy zachodniej wiele osób starszych korzysta  
z komunikacji miejskiej, ponieważ jest dostosowana do ich potrzeb, i nie wiąże
się z żadnymi utrudnieniami. 

Pan  Kazimierz  Kożuchowski  –  Burmistrz  Miasta  stwierdził,  że  wsie
wokół  Augustowa  są  słabo  zaludnione  i  nawiązanie  współpracy  z  innymi
gminami w tym zakresie jest raczej bezcelowe. 
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Pani Radna Ewa Perkowska zauważyła, że przedstawiony plan jest bardzo
ambitny  i  nie  przystaje  do  specyfiki  naszego  miasta.  Zapyta  ile  będzie
kosztowała  realizacja  planu  i  z  jakich  źródeł  będzie  finansowana?  Zwróciła
również uwagę, iż plan należy dostosować do realiów naszego miasta. 

Pan Marek Wierzbicki  – autor ZPRTP  wyjaśnił,  iż  przedstawiony plan
będzie podstawą do sięgania po środki unijne. 

Pan Kazimierz Kożuchowski – Burmistrz Miasta poinformował, iż miasto
ma  zamiar  zakupić  automaty  do  sprzedaży  biletów  autobusowych  
i parkingowych oraz elektroniczne tablice informacyjne. 

Pan Dariusz Bednarczyk – Prezes PT „Necko”  poinformował, iż Spółka
planuje zakup autobusów ze stojakami na rowery. 

W  wyniku  przeprowadzonej  dyskusji  Pan  Dariusz  Górny  –
Przewodniczący Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska, Rolnictwa 
i Komunalizacji Mienia RM poddał pod głosowanie wyrażenie opinii na temat
Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu Publicznego w Augustowie na lata
2009 – 2015. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania Komisja ds.
Urbanistyki,  Ochrony  Środowiska,  Rolnictwa  i  Komunalizacji  Mienia  RM
wyraziła pozytywną opinię na temat Zintegrowanego Planu Rozwoju Transportu
Publicznego  w  Augustowie  na  lata  2009  –  2015,  3  głosami  za,  przy  braku
głosów przeciwnych i przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Ad. pkt 2
Pan  Kazimierz  Kożuchowski  –  Burmistrza  Miasta  odpowiadał  na

pytania  członków  Komisji  dotyczące  kluczowych  inwestycji  planowanych  
w  naszym  mieście  w  najbliższym  czasie,  tj.:  ul.  3  Maja,  parku  w  Rynku
Zygmunta Augusta, kompleksu rekreacyjno – sportowego, ul. Grzybieniowej  
i Prądzyńskiego, hali sportowej w Szkole Podstawowej nr 4. 

                                
Protokołowała:                                                Przewodniczący 
/Ewa Szczepańska/        Komisji ds. Urbanistyki, Ochrony Środowiska,  
                                                       Rolnictwa i Komunalizacji Mienia RM
                                                                       
                                                                        /Dariusz Górny/
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